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PROTOKÓŁ NR 9/19 
POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I GOSPODARKI  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
z dnia 10 września 2019 r. 

  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie  
przy ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 14:15. W posiedzeniu udział wzięło  
4 członków komisji (lista obecności – zał. Nr 1), Starosta Powiatu - Wojciech Konarski, 
Sekretarz Powiatu – Andrzej Krzemiński, Skarbnik Powiatu – Jolanta Staruk, , pracownice 
Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  - Inspektor Monika Baczyńska-Podjasek 
i podinspektor – Wioleta Marczak, Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej  
w Gryfinie – Ewa Urbańska, Główna księgowa Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej 
w Gryfinie – Anna Wróblewska. Kworum zostało stwierdzone. Obrady poprowadził 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki – Hubert Andrych. Tematami posiedzenia 
były: analiza uzyskanych przychodów i kosztów poniesionych przez Zakład Aktywności 
Zawodowej w Gryfinie od początku jego istnienia, z rozbiciem na poszczególne miesiące  
oraz analiza i opiniowanie projektów uchwał na X sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 9 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu w Gryfinie został 
przedstawiony, nie wniesiono uwag. Stanowi – zał. Nr 2.  
 
Radny Wojciech Długoborski zauważył, że do pkt. 4 porządku obrad – „Analiza 
uzyskanych przychodów i kosztów poniesionych przez Zakład Aktywności Zawodowej  
w Gryfinie od początku jego istnienia, z rozbiciem na poszczególne miesiące” komisja  
nie otrzymała żadnego materiału przed posiedzeniem.  
 
Przewodniczący Komisji – Hubert Andrych odpowiedział, że poprosi Dyrekcję ZAZ, żeby 
na następne wystąpienie udostępniła przygotowane materiały w formie elektronicznej  
w terminie pozwalającym na zapoznanie się  z ich treścią i przygotowanie ewentualnych 
pytań. 
 
Ad. 3 
Radny Wojciech Długoborski zgłosił poprawki stylistyczne, głównie do swoich 
wypowiedzi, zawartych w  protokole nr 8/19 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Rady 
Powiatu w Gryfinie z dnia 29 sierpnia 2019 r.  
 
Radny Tomasz Mirakowski stwierdził, że często w protokole sesji jak i komisji jego 
wypowiedź brzmi inaczej, niż ją zapamiętał i zapis nie oddaje jej sensu.  
Uważa, że wypowiedzi powinny być zmieniane przez osoby sporządzające protokół, a jeśli 
pracownicy nie wiedzą co radny miał na myśli, to powinny do niego dzwonić z konsultacją. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski zauważył, że osoby pracujące w Biurze Obsługi Rady 
odsłuchują nagranie i sporządzają protokół zgodnie ze słowami wypowiedzianymi przez 
radnych jak i osoby uczestniczące w posiedzeniu – zadaniem protokolantów nie jest 
modyfikacja wypowiedzi. 
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Przewodniczący Komisji Hubert Andrych zasugerował, aby każdy Radny wypowiadał się 
tak, jak chciałby by  zostało to zapisane w protokole. 
 
Po wprowadzeniu poprawek protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
 
 
Ad. 4 
Analiza uzyskanych przychodów i kosztów poniesionych przez Zakład 
Aktywności Zawodowej w Gryfinie od początku jego istnienia, z rozbiciem 
na poszczególne miesiące. 
 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyli Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Gryfinie – Ewa Urbańska, Główna księgowa Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej w Gryfinie – Anna Wróblewska oraz Skarbnik Powiatu – Jolanta Staruk. 
 

 
Przewodniczący Komisji Hubert Andrych poprosił gości o przedstawienie materiałów. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska 
przedstawiła przygotowane informacje w formie tabelarycznej - zał. 3. 
 
Radny Mirakowski spytał czy przychody operacyjne to środki pozyskiwane od Starostwa 
Powiatowego. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska 
zaprzeczyła. Poinformowała, że środki te pochodzą z Systemu Obsługi Dofinansowania  
i Refundacji (SODiR) czyli jest to dotacja od PFRON (Państwowy Fundusz Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych), zaś dotacja ze Starostwa Powiatowego w Gryfinie została 
przekazana w styczniu 2019 r. i wynosiła 51.000 zł. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski poprosił Dyrektor ZAZ o wyjaśnienie na jakiej 
zasadzie przyznawane są środki z Systemu Obsługi Dofinansowań i Refundacji. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska 
poinformowała, że istnieje możliwość zwrotu pieniędzy przeznaczonych przez ZAZ  
na wynagrodzenie pracowników w wysokości 90% poniesionych kosztów. Taka możliwość 
pojawia się w momencie gdy pracodawca zatrudnia osoby ze stopniem niepełnosprawności 
znacznym bądź umiarkowanym. 
 
Radny Mirakowski spytał czy Zakładu Aktywności Zawodowej kieruje osoby zatrudnione  
w swojej jednostce na komisję orzekającą o niepełnosprawności. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski zaprzeczył. Poinformował, że warunkiem 
zatrudnienia osoby w ZAZ jest posiadanie przez nią stopnia niepełnosprawności już  
w momencie składania aplikacji. 
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Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska 
poinformowała, że obecnie w ZAZ zatrudnionych jest 40 osób niepełnosprawnych oraz 14  
w pełni sprawnych, czyli nie posiada żadnych wolnych etatów. 
 
Radny Mirakowski spytał co zawarte jest w tabeli pn. „Pozostałe koszty rodzajowe”. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska 
poinformowała, że są to delegacje i składki członkowskie ponieważ ZAZ w Gryfinie został 
wpisany m.in. do Ogólnopolskiego Związku Pracodawców Zakładów Aktywności 
Zawodowej. Dyrektor podkreśliła, że w przychodach ujęta jest również comiesięczna dotacja 
od Starostwa Powiatowego w Gryfinie w wysokości 30.000 zł, która bardzo pomogła ZAZ-
owi w uzyskaniu dotacji z SODiR-u. Zakład Aktywności Zawodowej generuje na te chwilę 
samodzielne przychody w wysokości 20.000 zł, które całkowicie pochłaniają wynagrodzenia 
pracownicze i jest to warunek uzyskania refundacji wynagrodzenia w ramach SODiR ażeby 
jednostka starająca się o refundację, samodzielnie wypracowała taki przychód, który pokryje 
pensje osób w niej zatrudnionych.  
 
Radny Mirakowski spytał jakie plany na przyszły rok posiada Pani Dyrektor. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska 
odpowiedziała, że wciąż szuka sposobów na zwiększenie przychodów jednostki. W dniu 
dzisiejszym tj.10.09.2019 r. podpisała umowę z Bractwem Kurkowym w sprawie 
funkcjonowania strzelnicy. Pani Dyrektor poinformowała również, że co miesiąc  
na posiedzeniu Zarządu Powiatu w Gryfinie przedstawia wysokość uzyskanych przychodów  
z rozbiciem na poszczególne działy. 
 
Przewodniczący Hubert Andrych poprosił o kopię ww. umowy do wglądu –pismo 
BRZ.0012.1.10.2019.AW 
 
 
Radny Mirakowski spytał czy wszystkie ZAZ-y w Polsce borykają się z podobnymi 
problemami dotyczącymi uzyskana przychodów wyższych niż wydatki. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
odpowiedziała, że sytuacja ZAZ-ów w całej Polsce wygląda podobnie. Szczególne problemy 
mają nowopowstałe jednostki, jednakże są również ZAZ-y istniejące na rynku od 18 lat  
(np. w Dobrej Szczecińskiej czy Stargardzie Szczecińskim), które mają swoich stałych 
kontrahentów, którzy zapewniają im rentowność. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski zachęcił radnych do poszerzenia swojej wiedzy  
na temat rentowności ZAZ-ów w Polsce, ponieważ zauważył, ze zgodnie z posiadana wiedza 
wie, ze mało który Zakład generuje dochody przewyższające wydatki. Nadmienił również,  
że każdy ZAZ w zakresie świadczonych usług ma również zapewnioną rehabilitację dla osób 
w nim pracujących. 
 
Przewodniczący komisji Hubert Andrych podziękował Pani Dyrektor za szczegółowe 
omówienie przygotowanych materiałów, przypomniał jednak, że prosił o przygotowanie tych 
informacji w formie wykresu z rozbiciem na poszczególne miesiące w formie sinusoidalnej – 
pismo nr BRZ.0012.1.10.2019.AW 
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Radny Wojciech Długoborski powiedział, że chciałby dopytać o kwestię dotacji 
uzyskiwanych przez ZAZ. Zauważył bowiem 3 źródła dotacji: PEFRON, Starostwo 
Powiatowe oraz Samorząd Województwa, Radny chciały dowiedzieć się na co zostały 
przeznaczone pozyskane środki oraz sposobu pozyskiwania dotacji przez Powiatowy Zakład 
Aktywności Zawodowej. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski zauważył, że dotacja wpływa jednorazowo co pół 
roku,  jednakże można by rozbić ją na poszczególne miesiące. Pani Dyrektor ZAZ w imieniu 
Zarządu powiatu (zgodnie z udzielonym pełnomocnictwem) negocjuje pod koniec roku  
z Urzędem Marszałkowskim nową umowę dotacyjną dotyczącą roku przyszłego. W umowie 
jest również zawarta forma wypłaty środków – czy ma to być przelewane transzą co miesiąc, 
kwartalnie, półrocznie czy jednorazowo.  
 
Radny Wojciech Długoborski spytał w jakiej wielkości dotację ze strony Samorządu 
Wojewódzkiego udało się wynegocjować pani dyrektor ZAZ. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
odpowiedziała, że największą możliwą – dotacja wynosi 10%. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zauważył, że w pozycji koszt za sierpień 2019 r. jest kwota 
146.000 zł co w przeliczeniu na 40 pracowników daje kwotę wynagrodzenia równą około 
3.500 zł/ miesięcznie. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
zauważyła, że pracownik generuje również inne wydatki, prócz wynagrodzenia, które  
są zawarte w tej pozycji. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski zauważył, że liczył na Honorowy Patronat 
Burmistrzów Gmin, jednakże na obecną chwilę wspomniane podmioty nie wykazują żadnego 
zainteresowania. 
 
Radny Tomasz Mirakowski spytał o rotacje wśród kadry pracowniczej. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
odpowiedziała, że od początku istnienia zakładu jedna osoba odeszła z przyczyn 
zdrowotnych, zaś dwie zwolniła osobiście, jednakże na ich miejsce przyszły nowe osoby  
i od tej pory nie ma żadnych zmian wśród pracowników. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy ZAZ miał kiedykolwiek problem z płynnością 
finansową. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
odpowiedziała, że na samym początku tak, jednakże dotacja od Powiatu Gryfińskiego  
w kwocie 70.000 zł, która została przekazana w marcu 2019 r. pomogła tę płynność 
zachować. 
 
Radna Aleksandra Zielińska poprosiła Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Gryfinie o zabranie głosu w głośnej sprawie dotyczącej dowozu osób 
zatrudnionych w ZAZ-ie, na którą jednostka przeznaczała bardzo wysokie środki. 
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Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
odpowiedziała, że posiada pracowników zamieszkujących cały powiat, również okolice 
Cedyni i faktycznie na początku funkcjonowania ZAZ-u pracownicy ci byli dowożeni  
do miejsca pracy na co przeznaczane były środki z PFRON-u. Pani dyrektor, uważa, iż rolą 
ZAZ-u jest przygotowanie pracownika do faktu, ze przyszły pracodawca nie będzie zapewniał 
osobie zatrudnionej dojazdu, więc stopniowo trasa pracownika na koszt ZAZ została 
skrócona, aż finalnie pracownik dojeżdża samodzielnie środkami komunikacji miejskiej i jest 
odbierany z Dworca PKP w Gryfinie i dowożony do docelowego miejsca pracy – ZAZ. 
Dyrektor zauważyła, że pracownicy są bardzo dumni z faktu, że stali się samodzielni w 
kwestii dojazdu do miejsca pracy, co pozytywnie przekłada się na ich lojalność względem 
pracodawcy. 
 
Przewodniczący komisji Hubert Andrych zapytał dyrektor ZAZ czy nawiązała kontakt  
z lokalnymi przedsiębiorcami w kwestii przedstawienia zakresu usług ZAZ-u i pytała  
o ewentualne zainteresowanie z ich strony. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
odpowiedziała, ze od początku prowadzi kampanie marketingowa ZAZ w formie e-mailowej. 
 
Przewodniczący komisji Hubert Andrych poprosił do wglądu o listę przedsiębiorców  
do których została wysłana oferta usług świadczonych przez ZAZ oraz przykładową treść 
maila. Prosił również o informację czy Pani Dyrektor pytała o inne usługi, którymi mogliby 
być zainteresowani przedsiębiorcy, ale na dany moment ZAZ ich nie świadczy. – pismo nr 
BRZ.0012.1.10.2019.AW 
 
Radna Aleksandra Zielińska poprosiła o informacje jakie usługi dokładnie świadczy ZAZ. 
 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie Ewa Urbańska  
przedstawiła broszurę – zal. Nr 4, która szczegółowo udziela odpowiedzi na zapytanie 
Radnej. Dyrektor poinformowała, że z działań promocyjnych planuje jeszcze udział  
w Targach Przedsiębiorców na Nabrzeżu Gryfińskim, na targach Ekonomii społecznej  
w Kołobrzegu. Uczestniczyła również na dożynkach w Baniach i Widuchowej. 
 

Posiedzenie opuścili: Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie – 
Ewa Urbańska oraz Główna księgowa Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w 

Gryfinie – Anna Wróblewska  
 
 
 
 
Ad. 5 
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na X sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie 
 

I. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 1) -  brak zapytań. 
II. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego z działań podejmowanych na terenie Powiatu 

Gryfińskiego w 2018 r. (druk nr 2) – brak zapytań. 
III. Informacja o przygotowaniu do roku szkolnego 2019/2020 placówek oświatowych 

z terenu Powiatu Gryfińskiego (druk nr 3) – brak zapytań. 
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IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę  
nr VII/47/2019 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 25 kwietnia 2019 
r. w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane  
w 2019 roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
położonych na obszarze powiatu gryfińskiego (druk nr 4) 

 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyły pracownice Wydziału Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki  - Inspektor Monika Baczyńska - Podjasek 

i podinspektor – Wioleta Marczak 
 
 

Inspektor Monika Baczyńska-Padjasek poinformowała, że Rada Powiatu w kwietniu 
przegłosowała uchwałę o udzieleniu Parafii Św. Antoniego w Brwicach dotacji w wysokości 
8.000 zł na częściowe pokrycie kosztów za sporządzenie ekspertyzy i projektu przebudowy 
konstrukcji dachu jak również na samą zmianę pokrycia dachu w kościele w Naroście. 
Jednakże po podjęciu uchwały parafia otrzymała informacje od konserwatora zabytków,  
że nie otrzyma od niego dotacji. W związku z tym wykonanie tego zadania  jest niemożliwe. 
Parafia w 2019 r. realizuje jeszcze inne zadanie – remont wnętrza wieży kościoła w Naroście.  
Na ww. zadanie parafia otrzymała kwotą 250.000 zł od Ministerstwa Kultury, 15.000 zł  
od Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego oraz 10.000 zł od Gminy Chojna. W 
związku z tym Parafia zwraca się do Rady Powiatu w Gryfinie z wnioskiem o zmianę 
przeznaczenia dotacji na dofinansowanie ww. zadania. 
 

W tym momencie Radny Tomasz Mirakowski opuścił posiedzenie komisji. 
 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

Radny Tomasz Mirakowski powrócił na posiedzenie komisji. 
 
 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę  
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Gryfiński (druk nr 5) 

 
Podinspektor – Wioleta Marczak poinformowała, że zgodnie z art.1 pkt 12 ustawy z dnia 
13 czerwca 2019 r. o zmianie ustawy – Karta Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw 
(Dz.U. z 2019 r. poz. 1287) od 1 września 2019 r. nauczycielowi, któremu powierzono 
sprawowanie funkcji wychowawcy przysługuje dodatek funkcyjny w minimalnej wysokości 
300,00zł. Ponieważ minimalna wysokość dodatku do tej pory wynosiła 120, 00zł, konieczna 
jest zmiana w regulaminie i dostosowanie kwoty do ustawowego minimum. 

 
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 
Radny Wojciech Długoborski ponowił swoje pytanie z poprzedniego posiedzenia komisji, 
czy wydział edukacji poniósł wydatki majątkowe, ponieważ jak widać zarówno szkoły jak  
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i jednostki podległe przeprowadzają dużo remontów i Radny chciałby wiedzieć czy 
klasyfikowane jest to na poczet wydatków bieżących czy majątkowych. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że w przygotowanym sprawozdaniu 
finansowym z wykonania budżetu Powiatu można odnaleźć pozycję 801, która dotyczy 
oświaty i w paragrafie 605 znajdują się wszystkie realizacje zadań majątkowych. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał o jaką kwotę do Ministerstwa Edukacji Narodowej 
wystąpiła Skarbnik Powiatu w związku ze zwiększeniem subwencji ze środków rezerwy 
oświatowej. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że na podstawie szacunków dokonanych 
w miesiącu lipcu zawnioskowała o kwotę niecałego 1.000.000 zł. 
 
 
 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z okresowej realizacji rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej (druk nr 6) 

 
Radny Wojciech Długoborski wniósł swoją uwagę, że na uzasadnieniu brakuje podpisu 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, jak również nie jest przytoczony punkt ze Statutu 
Powiatu Gryfińskiego mówiący o tym, ze Komisja Rewizyjna przedstawia swoje 
sprawozdanie Radzie Powiatu. Radny zapytał również skąd wziął się temat kontroli 
„Efektywność i prawidłowość udzielania i wykorzystania dofinansowania na podjęcie przez 
bezrobotnego działalności gospodarczej (dotacje na podjęcie działalności gospodarczej) oraz 
refundacji podmiotom gospodarczym kosztów wyposażenia lub doposażenia stanowiska 
pracy dla skierowanego bezrobotnego  przez Powiatowy Urząd Pracy w Gryfinie w 2018 r.”  
i gdzie mógłby odnaleźć protokół z przeprowadzonej kontroli.  
 
Przewodniczący komisji Hubert Andrych odpowiedział, ze temat został przyjęty  
z niewykonanego planu pracy Komisji Rewizyjnej  poprzedniej kadencji. 
 
Radny Tomasz Mirakowski odpowiedział, że temat kontroli zatwierdzała Rada Powiatu. 
 
Radny Wojciech Długoborski zacytował plan pracy komisji rewizyjnej, a dokładnie pkt 1: 
„Kontrola działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie za 2018 r.”. Ponowił wiec 
pytanie na jakiej podstawie temat został poszerzony. 
 
Przewodniczący komisji Hubert Andrych zaproponował zadanie tego  pytania 
przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej podczas najbliższej sesji Rady Powiatu. 
 
Projekt uchwały został przyjęty większością głosów, Radny Długoborski – wstrzymał się. 
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VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 
budżetu powiatu na 2019 rok (druk 7) 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk poinformowała, że zgodnie z wnioskami: Dyrektora 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Chojnie, Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Gryfinie, Dyrektora Centrum Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w 
Chojnie, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Nowym Czarnowie oraz w związku z 
uzyskanymi dotacjami budżet powiatu powinien ulec zmianie. dochody Powiatu zostają 
zwiększone o 719.784,60 zł w tym dochody bieżące o 586.784,60 zł, zaś majątkowe o 
133.000 zł. Z kolei dochody zmniejszą się o kwotę 2 574,50 zł. 
 

Radny Tomasz Mirakowski opuścił posiedzenie komisji. 
 
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
  

Radny Tomasz Mirakowski powrócił na posiedzenie komisji. 
 
 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 
budżetu powiatu na 2019 rok (druk 7a) 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk poinformowała, że Starostwo Powiatowe otrzymało 
dofinansowanie od Funduszu Dróg Samorządowych w kwocie 2.100.000,00 zł  
na przebudowę ul. Jaśminowej w Żórawkach w związku z tym nowe zadanie zostało 
wprowadzone budżetu na 2019 rok jak również zostało to ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. 

 
Radny Wojciech Długoborski zapytał jaki procent całego zadania stanowi dofinansowanie. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że 70%, zaś 30% zostanie pokryte  
ze środków własnych Powiatu Gryfińskiego. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie.  
 
 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w 
sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039 (druk nr 8) 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w związku z otrzymanymi dotacjami 
„Cyfrowy obywatel w cyfrowym świecie” oraz „Jakość w kształceniu zawodowym poprzez 
europejskie staże, porogram Erasmus+” wieloletnia prognoza finansowa Powiatu 
Gryfińskiego powinna ulec zmianie. Dokonano również zmian w przedsięwzięciach: 
„Kwalifikacje dziś – dobra zmiana jutro”, „Przebudowa ulicy 1 Maja w Gryfinie”, 
„Przebudowa przepustu na rzece Rurzyca” . 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 6. 
Sprawy różne 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał czy istnieje możliwość żeby Wydział Komunikacji 
pracował w niektóre dni do godziny 18:00, ponieważ osoby pracujące zawodowo mają 
problem z załatwieniem spraw. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że wydział komunikacji pracuje  
w godzinach takich jak pozostałe urzędy, również Urząd Wojewódzki, jednakże nie wyklucza 
przeprowadzenia wywiadu środowiskowego w tej sprawie. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zauważył, że na terenie Gminy Gryfino jest mało miejsc 
realizujących Kartę Dużej Rodziny.  
 
Radna Aleksandra Zielińska zauważyła, że lokalnie każdy ma inne problemy i ważniejsze 
jest np. dla mieszkańców Trzcińska- Zdrój dokładne wykarczowanie pobocza, ażeby nie 
uszkadzać swoich pojazdów, zaś szukanie rozwiązań na poszerzanie miejsc honorujących 
Kartę Dużej  Rodziny powinno być rozpatrywane ogólnopolsko a nie z perspektywy 
samorządu. 

 
Radny Tomasz Mirakowski zauważył, że słyszał, że rozważa się przywrócenie linii 
autobusowych z terenów wiejskich do większych miast. Poprosił o zabranie głosu przez 
Starostę czy według niego w Naszym Powiecie jest taka potrzeba. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski stwierdził, że na terenie Powiatu kursują takie linie, 
jednakże to Gminy muszą wystąpić z wnioskiem o środki z programu rządowego na ich 
przywrócenie jeśli widzą taką potrzebę. 

 
 
 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14:15. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Ada Wisławska 
 
 
 
 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji 
 

 Hubert Andrych 
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